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Rada Miejska w Siechnicach        Projekt 

Protokół 

XII Sesja Rady Miejskiej w Siechnicach w dniu 20 lutego 2025 r. 

Rozpoczęto o godz. 08:00, a zakończono o godz. 16:31 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Siechnicach - sala sesyjna 

 

Po sprawdzeniu quorum, sesję nr XII/25 Rady Miejskiej w Siechnicach otworzył i obrady prowadził 

przewodniczący Rady Miejskiej Miłosz Roman. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych: Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski 

Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, 

Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta 

Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, Milan Ušák, Anna Witka, Danuta 

Ziobrowska; (załącznik nr 1) 

Udział w sesji wzięli: Burmistrz Łukasz Kropski; I Zastępca Burmistrza Paweł Jasięga, II Zastępca Jakub 

Kłosiński; Skarbnik Gminy Agata Dudek-Golińska, Sekretarz Kamil Kowalczyk; radca prawny, dyrektorzy 

Wydziałów Urzędu Miejskiego w Siechnicach, mieszkańcy gminy 

Porządek obrad: 

1. Wnioski do porządku obrad. 
2. Zatwierdzenie protokołów z sesji nr: X, XI. 
3. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących komisji. 
4. Informacje i komunikaty burmistrza. 
5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę budżetową na rok 2025 Gminy 
Siechnice. 
6. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Siechnice na lata 2025-2044. 
7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 
podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów 
i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Głuszyca na realizację zadania pn. „Odtworzenie kładki dla ruchu pieszego łączącej ul. Sienkiewicza z ul. 
Mazurską zniszczonej wskutek powodzi w dniach 13-15 września 2024 roku na terenie Gminy Głuszyca”. 
9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus 
Wsparcia Seniorów” na rok 2025 w Gminie Siechnice. 
10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie ustalenia zasad wypłaty diet dla 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Siechnice. 
11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Wrocławskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Utrzymanie i rozwój Systemu Informacji 
Przestrzennej Powiatu Wrocławskiego wroSIP w roku 2025. 
12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy działki nr 296/3 o powierzchni 0,0163 ha, 
obręb Radwanice, gmina Siechnice. 
13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy działek nr 296/2 i 297/1 o łącznej 
powierzchni 0,0189 ha, obręb Radwanice, gmina Siechnice. 
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14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie nadania nazwy ulicy w Iwinach - ul. 
Akacjowa. 
15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 
nieruchomości położonej w obrębie Wysoka, gmina Kobierzyce, w formie wkładu niepieniężnego 
(aportu) do spółki pn. Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. z siedzibą w Świętej Katarzynie i objęcia 
nowych udziałów w podwyższonym  
16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Siechnice dla obszaru 
położonego w obrębie Siechnice. 
17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu zlokalizowanego przy ul. Ziemskiej w Siechnicach. 
18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Siechnice. 
19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie finansowania przez gminę Siechnice 
demontażu i wywozu albo wywozu odpadów zawierających azbest z nieruchomości zlokalizowanych na 
terenie gminy Siechnice. 
20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 
Rozwoju Gminy Siechnice na lata 2026-2039 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 
21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie uzgodnienia odstępstw od zakazów na 
terenie użytku ekologicznego „Jezioro Panieńskie” w związku z realizacją zadania pn.: „Opracowanie 
dokumentacji przedprojektowej oraz dokumentacji projektowej wraz ze wsparciem technicznym 
projektu pn. Budowa linii kolejowej nr 86 na odc. Czernica Wrocławska-Wrocław Główny". 
22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz 
trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z Budżetu 
Gminy Siechnice dla publicznych przedszkoli oraz niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych 
przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. 
23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły 
Podstawowej im. Stefana Kardynała Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia w Świętej Katarzynie poprzez 
likwidację oddziału przedszkolnego. 
24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę nr XLII/377/21 Rady Miejskiej w 
Siechnicach z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Siechnice oraz 
nadania jej Statutu. 
25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji dla 
Zespołu Elektrociepłowni Wrocławskich KOGENERCJA S.A. na wykonanie niezbędnych ekspertyz, badań 
wraz z wykonaniem dokumentacji dla KOGENERACJI S.A. zakładu produkcyjnego Elektrociepłowni 
Czechnica. 
26. Interpelacje i zapytania radnych - w formie pisemnej. 
27. Wolne wnioski. 
 
Radny Milan Ušák złożył wniosek do porządku obrad.  
 
W panelu dyskusyjnym wzięli udział: Radny Milan Ušák, Radny Miłosz Roman, Radna Jolanta Olczak, 
Radna Katarzyna Nowak-Pokorny. 
 
Po zakończonym panelu dyskusyjnym PR poprosił o przygotowanie głosowania w sprawie zdjęcia z 
porządku obrad pkt nr 5. W związku z przygotowywaniem głosowanie przewodniczący zarządził 10 minut 
przerwy, do 08:40. 
 
Po przerwie Przewodniczący zarządził glosowanie i przystąpiono do dwóch głosowań do złożonego 
wniosku. 
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Głosowanie w sprawie: 
wniosku radnych: P. Gądziński, A. Kozdrowicka, T. Kozimor, M. Sulikowska, M. Ušák, D. Ziobrowska, J. 
Olczak. K. Świerzko, którzy wnioskują o zdjęcie z porządku obrad punktu 21 (projekt uchwały Rady 
Miejskiej w Siechnicach w sprawie uzgodnienia odstępstw od zakazów na terenie użytku ekologicznego 
„Jezioro Panieńskie” w związku z realizacją zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji przedprojektowej 
oraz dokumentacji projektowej wraz ze wsparciem technicznym projektu pn. Budowa linii kolejowej nr 
86 na odc. Czernica Wrocławska-Wrocław Główny") 
Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8): Piotr Gądziński, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Jolanta Olczak, Maria Sulikowska, Krzysztof 
Świerzko, Milan Ušák, Danuta Ziobrowska 
PRZECIW (12): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Dominik 
Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, 
Miłosz Roman, Anna Witka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Marta Hefko 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad pierwszym alternatywnym punktem z wniosku. 
 
Głosowanie w sprawie: 
wniosku radnych: P. Gądziński, A. Kozdrowicka, T. Kozimor, M. Sulikowska, M. Ušák, D. Ziobrowska, J. 
Olczak. K. Świerzko, którzy wnioskują o rozpatrzenie w punkcie 5 porządku obrad punktu 21 (projekt 
uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie uzgodnienia odstępstw od zakazów na terenie użytku 
ekologicznego „Jezioro Panieńskie” w związku z realizacją zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji 
przedprojektowej oraz dokumentacji projektowej wraz ze wsparciem technicznym projektu pn. Budowa 
linii kolejowej nr 86 na odc. Czernica Wrocławska-Wrocław Główny") 
 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta Hefko, Dominik 
Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 
Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, 
Milan Ušák, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Konrad Bogdał 
 
Przewodniczący poinformował przybyłych mieszańców, że zostaną wysłuchani w punkcie 21 albo w 
punkcie 5, jeżeli on zostanie, ten 21 zamieniony na ten 5 oraz że będą zawierali głos na zasadach radnych, 
czyli będą cztery możliwości wypowiedzi, pierwsze to jest 5 minut, drugie to jest 3 minuty i dwa ad vocem 
po minucie. 
 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad drugim alternatywnym punktem z wniosku. 
 
Głosowanie w sprawie: 
wniosku radnych: P. Gądziński, A. Kozdrowicka, T. Kozimor, M. Sulikowska, M. Ušák, D. Ziobrowska, J. 
Olczak. K. Świerzko, którzy wnioskują o rozpatrzenie w punkcie 5 porządku obrad punktu 21 (projekt 
uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie uzgodnienia odstępstw od zakazów na terenie użytku 
ekologicznego „Jezioro Panieńskie” w związku z realizacją zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji 
przedprojektowej oraz dokumentacji projektowej wraz ze wsparciem technicznym projektu pn. Budowa 
linii kolejowej nr 86 na odc. Czernica Wrocławska-Wrocław Główny") 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta Hefko, Dominik 
Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 
Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, 
Milan Ušák, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Konrad Bogdał 
 
Wniosek został pozytywnie rozpatrzony przewodniczący prosił o dokonanie zmiany w porządku obrad, 
pkt 21 przeniesiony na pkt 5. 
 
Radny Piotr Gądziński zgłosił wniosek formalny w sprawie umożliwienia naszym mieszkańcom 
wypowiedzi bez ograniczenia czasowego. 
 
W panelu dyskusyjnym wzięli udział: Radna Katarzyna Nowak-Pokorny, Radna Jolanta Olczak. 
 
Po zakończonym panelu dyskusyjnym PR poprosił o przeprowadzenie głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie: 
wniosku formalnego radnego Piotra Gądzińskiego o nieograniczenie czasu wypowiedzi dla mieszkańców. 
Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9): Piotr Gądziński, Marta Hefko, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Jolanta Olczak, Maria 
Sulikowska, Krzysztof Świerzko, Milan Ušák, Danuta Ziobrowska 
PRZECIW (12): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Dominik 
Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, 
Miłosz Roman, Anna Witka 
 
Wniosek nie przeszedł. 
 
W panelu dyskusyjnym wziął udział: Milan Ušák. 
 
Po zakończonym panelu dyskusyjnym PR poprosił o przeprowadzenie głosowania zatwierdzonego 
zmienionego porządku obrad. 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Marta Hefko, Dominik 
Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 
Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, 
Milan Ušák, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Piotr Gądziński 
 
Po zakończonym panelu dyskusyjnym nad pkt 5 dot. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w 
sprawie uzgodnienia odstępstw od zakazów na terenie użytku ekologicznego „Jezioro Panieńskie” w 
związku z realizacją zadania pn.: „Opracowanie dokumentacji przedprojektowej oraz dokumentacji 
projektowej wraz ze wsparciem technicznym projektu pn. Budowa linii kolejowej nr 86 na odc. Czernica 
Wrocławska-Wrocław Główny". Przewodniczący zawnioskował o kolejną zmianę porządku obrad, aby 
pkt. 23 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły 
Podstawowej im. Stefana Kardynała Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia w Świętej Katarzynie poprzez 
likwidację oddziału przedszkolnego. Oraz 24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający 
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uchwałę nr XLII/377/21 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie powołania 
Młodzieżowej Rady Gminy Siechnice oraz nadania jej Statutu. Projektu uchwał zostały omawiane w 
punkcie 6 i 7. 
 
Głosowanie w sprawie: 
wniosku formalnego Przewodniczącego Rady Miłosza Romana o zmianę w porządku obrad i 
procedowania punktu 23 jako 6 punkt porządku obrad sesji oraz punktu 24 jako 7 punkt porządku obrad 
sesji. 
 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta Hefko, Dominik 
Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 
Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, 
Milan Ušák, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 
PRZECIW (1): Konrad Bogdał 
 
Ostateczny porządek obrad: 
1. Wnioski do porządku obrad. 
2. Zatwierdzenie protokołów z sesji nr: X, XI. 
3. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących komisji. 
4. Informacje i komunikaty burmistrza. 
5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie uzgodnienia odstępstw od zakazów na terenie 
użytku ekologicznego „Jezioro Panieńskie” w związku z realizacją zadania pn.: „Opracowanie 
dokumentacji przedprojektowej oraz dokumentacji projektowej wraz ze wsparciem technicznym 
projektu pn. Budowa linii kolejowej nr 86 na odc. Czernica Wrocławska-Wrocław Główny". 
6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły 
Podstawowej im. Stefana Kardynała Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia w Świętej Katarzynie poprzez 
likwidację oddziału przedszkolnego. 
7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę nr XLII/377/21 Rady Miejskiej w 
Siechnicach z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Siechnice oraz 
nadania jej Statutu. 
8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę budżetową na rok 2025 Gminy 
Siechnice. 
9. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Siechnice na lata 2025-2044. 
10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 
podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów 
i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Głuszyca na realizację zadania pn. „Odtworzenie kładki dla ruchu pieszego łączącej ul. Sienkiewicza z ul. 
Mazurską zniszczonej wskutek powodzi w dniach 13-15 września 2024 roku na terenie Gminy Głuszyca”. 
12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus 
Wsparcia Seniorów” na rok 2025 w Gminie Siechnice. 
13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie ustalenia zasad wypłaty diet dla 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Siechnice. 
14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Wrocławskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Utrzymanie i rozwój Systemu Informacji 
Przestrzennej Powiatu Wrocławskiego wroSIP w roku 2025. 



` 

6 
 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy działki nr 296/3 o powierzchni 0,0163 ha, 
obręb Radwanice, gmina Siechnice. 
16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy działek nr 296/2 i 297/1 o łącznej 
powierzchni 0,0189 ha, obręb Radwanice, gmina Siechnice. 
17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie nadania nazwy ulicy w Iwinach - ul. 
Akacjowa. 
18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 
nieruchomości położonej w obrębie Wysoka, gmina Kobierzyce, w formie wkładu niepieniężnego 
(aportu) do spółki pn. Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. z siedzibą w Świętej Katarzynie i objęcia 
nowych udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki. 
19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Siechnice dla obszaru 
położonego w obrębie Siechnice. 
20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu zlokalizowanego przy ul. Ziemskiej w Siechnicach. 
21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Siechnice. 
22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie finansowania przez gminę Siechnice 
demontażu i wywozu albo wywozu odpadów zawierających azbest z nieruchomości zlokalizowanych na 
terenie gminy Siechnice. 
23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 
Rozwoju Gminy Siechnice na lata 2026-2039 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 
24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz 
trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z Budżetu 
Gminy Siechnice dla publicznych przedszkoli oraz niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych 
przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. 
25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji dla 
Zespołu Elektrociepłowni Wrocławskich KOGENERCJA S.A. na wykonanie niezbędnych ekspertyz, badań 
wraz z wykonaniem dokumentacji dla KOGENERACJA S.A. zakładu produkcyjnego Elektrociepłowni 
Czechnica. 
26. Interpelacje i zapytania radnych - w formie pisemnej. 
27. Wolne wnioski. 
 
Ad. 2. Zatwierdzenie protokołów z sesji nr: X, XI. 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego protokołu z sesji nr X/24, XI/24 w związku 
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z sesji nr: X z dnia 19.12.2024 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 
Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 
Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 
Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Milan Ušák 
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Głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z sesji nr: XI z dnia 10.01.2025 
Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 
Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 
Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 
Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Milan Ušák 
 
Ad.3. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących komisji. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura rady wpłynęły dwa zapytania 
od radnych i zostały już przekazane odpowiedzi na te dwa zapytania. Warto wspomnieć o petycji, która 
wpłynęła do Urzędu, w sprawie komunikacji. Przypomnę, że termin na odpowiedź petycji jest 3 
miesięcznym i zakładam, że urząd się zmieści.  
Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Kierownik Joannie Bryłkowska-Hehn Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Siechnicach, która przekazała, że rozpoczęli proces przekształcenia Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Centrum Usług Społecznych na podstawie projektu z dofinansowaniem unijnym. 
Pani kierownik zaprosiła do uczestniczenia w diagnozie - potencjału i potrzeb społeczności lokalnej, która 
będzie potrzebna do ustalenia jakich usług na terenie gminy Siechnice brakuje, czym możemy uzupełnić 
te już funkcjonujące. Diagnoza będzie przebiegała wieloetapowo: będą ankiety skierowane do dzieci w 
szkole, do klas 4-8, będą ankiety do młodzieży elektroniczne, będzie ankieta elektroniczna do osób 
dorosłych, mieszkańców gminy Siechnice, ale mamy również spotkania fokusowe i wywiady pogłębione. 
Będzie pięć spotkań społeczności lokalnej w największych miejscowościach w Siechnicach, w 
Radwanicach, w Świętej Katarzynie, w Żernikach i w Trestnie. Będziemy zapraszać wszystkich 
mieszkańców bez względu na wiek, na status, na to czy są przedsiębiorcami, czy prowadzą organizacje 
pozarządowe. Będzie również badanie przeprowadzone wśród przedstawicieli instytucji naszych 
działających na terenie gminy, podmiotów organizacji pozarządowych, podmiotów, które prowadzą 
działalność gospodarczą i jednym z elementów jest również spotkanie z Państwem jako z radnymi, którzy 
są też najbliżej mieszkańców w tych obszarach społecznych. Stąd też moja prośba do wczoraj skierowana 
na ręce Pani przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej, aby Państwo zdecydowali w 
jakiej formie chcieliby uczestniczyć. Zapraszam też obecnych mieszkańców do diagnozy. Ona będzie 
szeroko prowadzona, żeby każdy mógł się wypowiedzieć, czego na terenie naszej gminy brakuje, co 
możemy uzupełnić w dotychczasowych świadczonych usługach przez wszystkie nasze instytucje w 
obszarze usług społecznych. 
Przewodniczący Rady poprosił Panią Kierownik o maila w temacie diagnozy i potencjału, aby ustalić 
wspólny termin oraz rodzaj komunikacji. 
 
Ad. 4. Informacje i komunikaty burmistrza. 
 
Burmistrz Łukasz Kropski pożegnał wieloletnią pracownicę Urzędu Miejskiego w Siechnicach Panią 
Grażynę Niżniowską, podziękował za wiele lat pracy oraz zaangażowanie. Pani Grażyna przeszła na 
zasłużoną emeryturę. 
 
I Zastępca Burmistrza przekazał informację o przetargu na przebudowę ulicy Grafitowej w Radwanicach. 
Wczoraj dokonaliśmy wyboru najkorzystniejszej oferty. Jeśli nie będzie odwołań od tej decyzji, to na 
dniach zostanie podpisana umowa na realizację i będziemy zacząć pracę w tamtym rejonie. Kończą się 
prace związane z budową szatni w Świętej Katarzynie. Na dniach wykonawca powinien zgłosić 
zawiadomienie do służb. Tutaj takim terminem granicznym, którego bardzo zależy nam na dotrzymaniu 
jest 16 marca, kiedy klub Orzeł Święta Katarzyna zaczyna rozgrywki w B-klasie. Termin jest realny i bardzo 



` 

8 
 

chcemy, żeby udało się rozpocząć te rozgrywki już w nowej szatni. Ze względu na przeprojektowanie 
drenażu na inwestycji polegającej na modernizacji boisk przy ulicy Sportowej w Siechnicach konieczne 
było podpisanie aneksu z wykonawcą. Na ten moment termin to 30 kwietnia, natomiast prace trwają, 
rozbiórkowe, także w tym momencie już nic nie blokuje wykonawcy i realizuje zadanie. Wczoraj został 
przekazany plac budowy nowemu generalnemu wykonawcy budowy Świetlicy w Grobicach. Jak Państwo 
pewnie pamiętają w zeszłym roku zszedł wykonawca, który podpisał umowę. Trwało dość długo 
wyłonienie nowego wykonawcy, natomiast mamy już tego wykonawcę, to jest wykonawca, który 
realizował dużo zadań dla naszego, dla naszej gminy, także jestem tutaj dobrej myśli i nic nie stoi na 
przeszkodzie, żeby tę pracę kontynuować i zakończyć w tym roku budowę Świetlicy. Chciałbym tutaj taką 
krótką informację na temat budowy żłobka, bo wiem, że jest dużo zainteresowanie, także rodziców. Prace 
na żłobku wkraczają w końcową fazę. Mimo terminu jesiennego zakończenia prac wykonawca jest 
znacząco przed terminem. Jesteśmy także w trakcie kluczowego etapu polegającego na modernizacji 
kuchni związanej z rozbudową tego żłobka. W związku z tą modernizacją żłobek w okresie ferii był 
wyłączony. Te prace związane z włączeniami, z pracami wyburzeniowymi zostały zakończone. Dzieci od 
poniedziałku kontynuują zajęcia w żłobku, natomiast sama modernizacja kuchni polegająca już na 
robotach i instalacji technologii kuchennej potrwają jeszcze przez najbliższe 3 tygodnie. Ogłosiliśmy 
ponowne postępowanie na przetarg dotyczący dróg w strefie. Jest to bardzo duże zadanie, chyba 
finansowo największe w wieloletniej prognozie finansowej w naszym budżecie, 
kilkudziesięciomilionowe. W zeszłym roku w okresie wakacyjnym, z tego co pamiętam, ogłosiliśmy 
pierwsze postępowanie. Niestety oferty znacząco przekraczały nasze możliwości  
i założenia budżetowe. Termin otwarcia ofert to 11 marca i liczymy, że w tym wypadku te oferty będą 
korzystniejsze. 7 lutego podpisaliśmy z wykonawcą umowę na projekt ulicy Ziemskiej. Duże zadanie 
projektowe, termin realizacji kilkanaście miesięcy, także cały ten rok będziemy poświęcać projektowi na 
ulicy Ziemskiej.  Ostatni komunikat dotyczy tego, co jest bardzo niedaleko, może widać nawet z okien sali 
sesyjnej, czyli przebudowa kolektora remont, tak naprawdę kolektora kanalizacji deszczowej na ulicy 
Kościelnej. Ja bym chciał poinformować, ponieważ remont ten wykonuje firma, inwestor zewnętrzny w 
ramach warunków na przyłącze do kanalizacji deszczowej. Został ten remont wykonany w okresie ferii. 
Takie też były założenia, żeby ta uciążliwość związana z wyłączeniem pasa była jak najmniejsza. Okres 
ferii to mniejsze natężenie ruchu. Natomiast pytania, które też docierają do nas, do urzędu, dlaczego 
remont tej nawierzchni nie został otworzony. Odpowiedź jest dość prosta. 
Ze względu na temperatury wytwórnie mas bitumicznych i otoczarnie nie pracują jeszcze. W przyszłym 
tygodniu te prognozy już będą dużo lepsze i jeśli tylko otoczarnie wznowią pracę, to wykonawca 
natychmiast uzupełni tą warstwę bitumiczną i remont zostanie ostatecznie zakończony. 
 
O godzinie 9:09 II Zastępca Burmistrza opuścił obrady sesji. 
 
Burmistrz Łukasz Kropski przekazał, że w tym roku pierwszy raz Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy 
była zarejestrowana przy Urzędzie Miejskim w Siechnicach. Wynik, który udało nam się osiągnąć, to na 
pewno jest on większy niż zeszłoroczny, ponad 105 tys. zł. Ostateczne wyniki będą pod koniec marca, co 
ważne dla mnie i co cieszy, że udało się jeszcze bardziej rozszerzyć ten kalendarz wydarzeń, duże 
zaangażowanie mieszkańców, udało się nam też pokazać nasze talenty, m.in. w Centrum Kultury, pokazać 
stowarzyszenia w Radwanicach, zaprezentować kluby sportowe, piłkarskie na hali sportowej w 
Siechnicach, co cieszy. Pierwszy raz w tym roku wzięły wszystkie kluby młodzieżowe w tym turnieju udział 
zarówno Energetyk w Siechnicach, Collective Radwanice, jak i MKS w Siechnice. 
Druga kwestia, zachęcam do zapoznawania się zarówno w wersji tej internetowej, jak i tradycyjnej z 
płucem gminy Siechnice. Dużo o tym co, jakie zmiany są w urzędzie, o których za chwilę też powiem, ale 
również, co jest realizacją też wniosków mieszkańców i też o tym, co mówiliśmy, jest tam zawarty m.in. 
kalendarz wydarzeń Centrum Kultury na kilka tygodni do przodu. Można się z nim zapoznać, wziąć udział 
w tych wydarzeniach, bo jest ich naprawdę dużo, szczególnie Dzień Kobiet przed nami, na który również 
zapraszam i zachęcam do zapisów. I ostatni mój komunikat dotyczący zmian organizacyjnych w urzędzie, 
które mają miejsce od 1 lutego. Zmieniła się struktura organizacyjna urzędu. Wydział Zieleni i Gospodarki 
Wodnej i Środowiska został wchłonięty przez Wydział Komunalnej i Ochrony Środowiska. Decyzje 
środowiskowe zostały przesunięte do Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomości. 
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Został wydzielony z Wydziału Starego Wydziału Komunalnego Zespół do Spraw Mobilności. Również z 
Wydziału Spraw Społecznych zostały wydzielone dwa samodzielne zespoły. Jeden zespół do spraw 
współpracy i społeczeństwa obywatelskiego, a drugi zespół do spraw komunikacji społecznej. Również w 
zespole inwestycyjnym zostały wprowadzone zmiany, które przez lata mi też w działalności radnego były 
nie do końca precyzyjne, ponieważ działania dotyczące drogami były albo w Wydziale Drogowym, albo 
w Wydziale Inwestycyjnym i nie zawsze było to w ten sposób, że nowe inwestycje były w Wydziale 
Inwestycyjnym, nowe inwestycje drogowe w Wydziale Inwestycyjnym. Postaraliśmy się to uporządkować. 
W tej chwili wszystkie inwestycje czy zadania drogowe są w Wydziale Utrzymania Inwestycji Drogowych. 
W Wydziale Inwestycyjnym zostały stricte wszystkie inne inwestycje. W Wydziale Inwestycyjnym również 
został w jednym miejscu wyodrębniony zespół elektryczny, który ma koordynować zarówno prace 
elektryczne w inwestycjach, ale również wszystkie inne kwestie elektryczne w przekroju wszystkich 
wydziałów. Dodatkowo tak informacyjnie, bo to było też poruszane na komisji, od już tamtego roku 
funkcjonuje w Urzędzie Zespół Uzgadniania Dokumentacji Projektowej. Jest to taki interdyscyplinarny 
zespół złożony z praktycznie wszystkich wydziałów, które zajmują się zarówno zadaniami 
utrzymaniowymi, jak i inwestycyjnymi, również planowaniem przestrzennym, który opiniuje wszystkie 
projekty w takim trybie roboczym, żeby zarówno na etapie projektowania tych zadań, przemyśleć pod 
różnymi kątami wielokątowo ten projekt, żeby gdzieś jakieś małe szczegóły nie uciekły. Dodatkowo ten 
zespół ma pomóc tym, którzy na końcu będą utrzymywać dane zadanie, czy daną inwestycję kubaturową, 
żeby mógł ten zespół, czyli Wydział Komunalny i Ochrony Środowiska, wnieść swoje uwagi, dotyczące już 
końcowego utrzymania w latach następnych, żeby to utrzymanie było efektywne i też, żeby koszty 
utrzymania nie były wysokie, czy większe niż potrzeby, realnie to pokazujemy. 
 
Ad. 5 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie uzgodnienia odstępstw od zakazów na 
terenie użytku ekologicznego „Jezioro Panieńskie” w związku z realizacją zadania pn.: „Opracowanie 
dokumentacji przedprojektowej oraz dokumentacji projektowej wraz ze wsparciem technicznym 
projektu pn. Budowa linii kolejowej nr 86 na odc. Czernica Wrocławska-Wrocław Główny". 
 
Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic.  Projekt uchwały przedstawił i omówił Burmistrz Siechnic. 

Opiniują: Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy - wydała pozytywna opinię do ww. projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość - wydał negatywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój 

- wydał negatywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 

W dyskusji wzięli udział radni: Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Piotr Gądziński, Milan Ušák, Jakub 

Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Monika Korab, Katarzyna Nowak-Pokorny, Alina Kłosowska; Burmistrz 

Siechnic Łukasz Kropski, mieszkańcy gminy.  

Głosowano wniosek w sprawie: wniosku formalnego Przewodniczącego Rady Miłosza Romana o 

zakończenie dyskusji. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne:  

ZA (17): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Marta Hefko, Dominik 

Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 

Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, Anna Witka 

PRZECIW (4): Piotr Gądziński, Jolanta Olczak, Milan Ušák, Danuta Ziobrowska. 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie uzgodnienia odstępstw od zakazów na terenie 

użytku ekologicznego „Jezioro Panieńskie” w związku z realizacją zadania pn.: „Opracowanie 

dokumentacji przedprojektowej oraz dokumentacji projektowej wraz ze wsparciem technicznym 

projektu pn. Budowa linii kolejowej nr 86 na odc. Czernica Wrocławska-Wrocław Główny". 

 

Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne:  

ZA (12): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Marta Hefko, Dominik 

Kaczmar, Karolina Karpińska, Monika Korab, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Miłosz Roman, 

Anna Witka 

PRZECIW (7): Piotr Gądziński, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Jolanta Olczak, Maria Sulikowska, 

Krzysztof Świerzko, Milan Ušák 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Alina Kłosowska, Danuta Ziobrowska. 

 

Uchwała otrzymała nr XII/172/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 
Ad. 6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły 
Podstawowej im. Stefana Kardynała Wyszyńskiego Prymasa Tysiąclecia w Świętej Katarzynie poprzez 
likwidację oddziału przedszkolnego. 
 
Wnioskodawcą projektu uchwały jest Burmistrz Siechnic.  
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Szkoły Podstawowej w Świętej Katarzynie Magdalena 
Kochan-Nowik.  
Opiniują: Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej - wydała pozytywną opinię dla ww. projektu 
uchwały. Klub Radnych Gmina Fair Play wydał opinię pozytywną, Klub Radnych Prawo  
i Sprawiedliwość – nie wydał opinii. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój – nie wydał opinii, Klub Radnych 
Koalicji Obywatelskiej - opinia pozytywna. 
 
W panelu dyskusyjnym wzięli udział: radna Katarzyna Nowak-Pokorny, Wiceburmistrz Jakub Kłosiński. 
Po zakończeniu panelu dyskusyjnego dot. projektu uchwały Pan Przewodniczący RM zarządził 
głosowanie: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Marta Hefko, Dominik 
Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 
Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Miłosz Roman, Krzysztof Świerzko, Milan Ušák, Anna Witka, Danuta 
Ziobrowska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Piotr Gądziński, Jolanta Olczak, Maria Sulikowska 
Uchwała otrzymała nr XII/173/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

O godzinie 14:40 radny Milan Ušák opuścił obrady sesji. 

Ad. 7 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę nr XLII/377/21 Rady Miejskiej 
w Siechnicach z dnia 29 czerwca 2021 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy Siechnice oraz 
nadania jej Statutu. 
 
Wnioskodawcą projektu uchwały jest Burmistrz Siechnic. 
Przewodniczący Młodzieżowej Rady Gminy Kaleb Bartczak przedstawił projekt uchwały. Opiniuje: 
Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej – wydała pozytywną opinię do ww. projektu   uchwały, 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał opinię pozytywną, Klub Radnych Prawo  
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i Sprawiedliwość, Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój wydał pozytywną opinię opinię, Klub Radnych 
Koalicji Obywatelskiej -opinia pozytywna.  
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodniczący RM zarządził głosowanie: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 
Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 
Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 
Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 
NIEOBECNI (1): Milan Ušák 
Uchwała otrzymała nr XII/174/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

Ad. 8 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę budżetową na rok 2025 Gminy 

Siechnice. Wnioskodawcą projektu uchwały jest Burmistrz Siechnic. Opiniuje Komisja Budżetu i Finansów 

oraz wszystkie kluby. Skarbnik Agata Dudek-Golińska przedstawiła projekt uchwały, zgłaszając 

autopoprawki. Komisja Budżetu i Finansów wydała pozytywną opinię dla przedłożonego projektu 

uchwały. Klub Radnych Gmina Fair Play wydał opinię pozytywną. Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość -

opinia pozytywna. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój - opinia pozytywna. Klub Radnych Koalicji 

Obywatelskiej - opinia pozytywna. 

 

W panelu dyskusyjnym wzięli udział: radny Jakub Czyżkowski, Burmistrz Łukasz Kropski. 

Po zakończeniu panelu dyskusyjnego dot. projektu uchwały Pan Przewodniczący RM zarządził 

głosowanie: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): Jarosław Bednarczyk, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta Hefko, Dominik 

Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 

Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, 

Anna Witka, Danuta Ziobrowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Konrad Bogdał 

NIEOBECNI (1): Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/175/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

Ad. 9. Projekt Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Siechnice na lata 2025-2044. 

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Agata 

Dudek-Golińska. Opiniują: Komisja Budżetu I Finansów - wydała pozytywną opinię do ww. projektu 

uchwały, Klub Radnych Gmina Fair Play – opinia pozytywna, Klub Radnych Prawo I Sprawiedliwość – 

opinia pozytywna, Klub Radnych Partnerstwo I Rozwój – opinia pozytywna, Klub Radnych Koalicja 

Obywatelska – opinia pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia Uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Siechnice na lata 2025-2044. 
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Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 

Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (1): Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/176/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Anna Kwit – pracownik 

Wydziału Podatków. Opiniują: Komisja Budżetu I Finansów - wydała pozytywną opinię do ww. projektu 

uchwały, Klub Radnych Gmina Fair Play – opinia pozytywna, Klub Radnych Prawo I Sprawiedliwość – 

opinia pozytywna, Klub Radnych Partnerstwo I Rozwój – opinia pozytywna, Klub Radnych Koalicja 

Obywatelska – opinia pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego w drodze inkasa, określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Maria Sulikowska, Krzysztof 

Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (2): Miłosz Roman, Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/177/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Głuszyca na realizację zadania pn. „Odtworzenie kładki dla ruchu pieszego łączącej ul. Sienkiewicza z ul. 

Mazurską zniszczonej wskutek powodzi w dniach 13-15 września 2024 roku na terenie Gminy Głuszyca”. 

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Agata Dudek-Golińska. 

Opiniują: Komisja Budżetu I Finansów - wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały, Klub Radnych 

Gmina Fair Play – opinia pozytywna, Klub Radnych Prawo I Sprawiedliwość – opinia pozytywna, Klub 
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Radnych Partnerstwo I Rozwój – opinia pozytywna, Klub Radnych Koalicja Obywatelska – opinia 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Głuszyca na realizację zadania pn. „Odtworzenie kładki dla ruchu pieszego łączącej ul. Sienkiewicza z ul. 

Mazurską zniszczonej wskutek powodzi w dniach 13-15 września 2024 roku na terenie Gminy Głuszyca”. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 

Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (1): Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/178/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 w Gminie Siechnice. 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Joanna Bryłkowska-Hehn. 

Opiniują: Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej – wydała pozytywną opinię do ww. projektu 

uchwały. Klub Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych 

Prawo i Sprawiedliwość - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i 

Rozwój - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2025 w Gminie Siechnice. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 

Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (1) Milan Ušák. 

 

Uchwała otrzymała nr XII/179/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 
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Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie ustalenia zasad wypłaty diet dla 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Siechnice. 

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic.  

Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Gminy Kamil Kowalczyk. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów - wydała pozytywną opinię dla przedłożonego projektu uchwały, 

Komisja Gospodarcza I Rozwoju Gminy – wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub 

Radnych Gmina Fair Play wydał opinię pozytywną. Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość -opinia 

pozytywna. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój - opinia pozytywna. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej 

- opinia pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie ustalenia zasad wypłaty diet dla 

przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Siechnice. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof 

Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Jolanta Olczak 

NIEOBECNI (1): Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/180/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wrocławskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Utrzymanie i rozwój Systemu 

Informacji Przestrzennej Powiatu Wrocławskiego wroSIP w roku 2025. 

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic.  

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska. 

Opiniują: Komisja Gospodarcza I Rozwoju Gminy – wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój 

- wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wrocławskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania pn. Utrzymanie i rozwój Systemu Informacji 

Przestrzennej Powiatu Wrocławskiego wroSIP w roku 2025. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 

Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (1) Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/181/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy działki nr 296/3 o powierzchni 0,0163 ha, 

obręb Radwanice, gmina Siechnice. 

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic.  

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska. Autopoprawkę zgłosił Burmistrz Siechnic Łukasz Kropski. 

Opiniują: Komisja Gospodarcza I Rozwoju Gminy – nie wydała opinii do ww. projektu uchwały. Klub 

Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo i 

Sprawiedliwość – nie wydał opinii do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój - wydał 

pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia pozytywna. 

W dyskusji wzięli udział: Jakub Czyżkowski, Jolanta Olczak. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy działki nr 296/3 o powierzchni 0,0163 ha, obręb 

Radwanice, gmina Siechnice. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 

Krzysztof Świerzko, Anna Witka 

NIEOBECNI (2): Milan Ušák, Danuta Ziobrowska. 

 

Uchwała otrzymała nr XII/182/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

Ad 16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy działek nr 296/2 i 297/1 o łącznej 

powierzchni 0,0189 ha, obręb Radwanice, gmina Siechnice. 
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Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Pani Barbara Borkowska.  

Opiniują: Komisja Gospodarcza I Rozwoju Gminy – nie wydała opinii do ww. projektu uchwały. Klub 

Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo i 

Sprawiedliwość – nie wydał opinii do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój - wydał 

pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy działek nr 296/2 i 297/1 o łącznej powierzchni 0,0189 

ha, obręb Radwanice, gmina Siechnice. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 

Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (1): Milan Ušák. 

 

Uchwała otrzymała nr XII/183/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie nadania nazwy ulicy w Iwinach - ul. 

Akacjowa. 

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic.  

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska. 

Opiniują: Komisja Gospodarcza I Rozwoju Gminy – wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój 

- wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie nadania nazwy ulicy w Iwinach - ul. Akacjowa. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 

Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (1): Milan Ušák 
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Uchwała otrzymała nr XII/184/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

Ad. 18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 

nieruchomości położonej w obrębie Wysoka, gmina Kobierzyce, w formie wkładu niepieniężnego 

(aportu) do spółki pn. Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. z siedzibą w Świętej Katarzynie i objęcia 

nowych udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki. 

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic. 

 Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości 

Pani Barbara Borkowska. 

Opiniują: Komisja Gospodarcza I Rozwoju Gminy – wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój 

- wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości 

położonej w obrębie Wysoka, gmina Kobierzyce, w formie wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki pn. 

Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. z siedzibą w Świętej Katarzynie i objęcia nowych udziałów w 

podwyższonym kapitale zakładowym spółki. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 

Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (1): Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/185/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

Ad. 19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Siechnice dla obszaru 

położonego w obrębie Siechnice. 

 

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Pani Barbara Borkowska. 

Opiniują: Komisja Gospodarcza I Rozwoju Gminy – wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój 

- wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 
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Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Siechnice dla obszaru położonego 

w obrębie Siechnice. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 

Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (1): Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/186/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

Ad. 20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu zlokalizowanego przy ul. Ziemskiej w 

Siechnicach. 

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Pani Barbara Borkowska. 

Opiniują: Komisja Gospodarcza I Rozwoju Gminy – wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój 

- wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu zlokalizowanego przy ul. Ziemskiej w Siechnicach. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Agnieszka Fligiel, Piotr Gądziński, Marta 

Hefko, Dominik Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz 

Kozimor, Dariusz Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, 

Krzysztof Świerzko, Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (1): Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/187/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

Ad. 21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Siechnic.  

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic.  
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Projekt uchwały przedstawił i omówił Dyrektor p.o. Wydziału Komunalnego i Ochrony Środowiska Tomasz 

Narolski. 

Opiniują: Komisja Gospodarcza I Rozwoju Gminy – wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój 

- wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Siechnice. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Piotr Gądziński, Marta Hefko, Dominik 

Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 

Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, 

Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (2): Agnieszka Fligiel, Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/188/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

Ad. 22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie finansowania przez gminę Siechnice 

demontażu i wywozu albo wywozu odpadów zawierających azbest z nieruchomości zlokalizowanych na 

terenie gminy Siechnice. 

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic.  

Projekt uchwały przedstawił i omówił Dyrektor p.o. Wydziału Komunalnego i Ochrony Środowiska Tomasz 

Narolski. 

Opiniują: Komisja Gospodarcza I Rozwoju Gminy – wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój 

- wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie finansowania przez gminę Siechnice 

demontażu i wywozu albo wywozu odpadów zawierających azbest z nieruchomości zlokalizowanych na 

terenie gminy Siechnice. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Piotr Gądziński, Marta Hefko, Dominik 

Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 

Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, 

Anna Witka, Danuta Ziobrowska 
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NIEOBECNI (2): Agnieszka Fligiel, Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/189/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

Ad. 23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Gminy Siechnice na lata 2026-2039 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji.  

 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic. Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Gminy Kamil 

Kowalczyk, który zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały. 

Opiniują: Komisja Gospodarcza I Rozwoju Gminy – wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. 

Klub Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo 

i Sprawiedliwość - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój 

- wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Siechnice na lata 2026-2039 oraz określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Piotr Gądziński, Marta Hefko, Dominik 

Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 

Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, 

Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (2): Agnieszka Fligiel, Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/190/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

 

Ad. 24. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 
oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z 
Budżetu Gminy Siechnice dla publicznych przedszkoli oraz niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych 
przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. 
 
Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic.  

Projekt uchwały przedstawił i omówił pracownik Wydziału Edukacji Pani Agnieszka Wójcik-Gawlikowska. 

Opiniują: Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej – wydała pozytywną opinię do ww. projektu 

uchwały. Klub Radnych Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych 

Prawo i Sprawiedliwość - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i 

Rozwój - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

dotacji udzielanych z Budżetu Gminy Siechnice dla publicznych przedszkoli oraz niepublicznych: szkół, 
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przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 

przedszkolnego, prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Piotr Gądziński, Marta Hefko, Dominik 

Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 

Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, 

Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (2): Agnieszka Fligiel, Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/191/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

Ad. 25. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniający uchwałę w sprawie przyznania dotacji 

dla Zespołu Elektrociepłowni Wrocławskich KOGENERCJA S.A. na wykonanie niezbędnych ekspertyz, 

badań wraz z wykonaniem dokumentacji dla KOGENERACJA S.A. zakładu produkcyjnego Elektrociepłowni 

Czechnica. 

Wnioskodawca: Burmistrz Siechnic. 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Dyrektor Biura ds. Funduszy Zewnętrznych Grzegorz Salwa. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów – wydała pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych 

Gmina Fair Play – wydał pozytywną opinię do ww. projektu uchwały. Klub Radnych Prawo i 

Sprawiedliwość - wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Partnerstwo i Rozwój 

- wydał pozytywną opinię do ww.  projektu uchwały. Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej - opinia 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji dla 

Zespołu Elektrociepłowni Wrocławskich KOGENERCJA S.A. na wykonanie niezbędnych ekspertyz, badań 

wraz z wykonaniem dokumentacji dla KOGENERACJA S.A. zakładu produkcyjnego Elektrociepłowni 

Czechnica. 

 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19): Jarosław Bednarczyk, Konrad Bogdał, Jakub Czyżkowski, Piotr Gądziński, Marta Hefko, Dominik 

Kaczmar, Karolina Karpińska, Alina Kłosowska, Monika Korab, Anna Kozdrowicka, Tomasz Kozimor, Dariusz 

Lewera, Katarzyna Nowak-Pokorny, Jolanta Olczak, Miłosz Roman, Maria Sulikowska, Krzysztof Świerzko, 

Anna Witka, Danuta Ziobrowska 

NIEOBECNI (2): Agnieszka Fligiel, Milan Ušák 

 

Uchwała otrzymała nr XII/192/25 Rady Miejskiej w Siechnicach z dnia 20 lutego 2025 r. 

Ad. 26. Interpelacje i zapytania radnych - w formie pisemnej - nie było. 

Ad. 27. Wolne wnioski – nie było. 
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Po wyczerpaniu wszystkich punktów z porządku obrad sesji Przewodniczący Rady zakończył obrady sesji 

o godzinie 16:30. 

 

 

Całość nagrania z posiedzenia sesji dostępna jest na stronie gminy pod linkiem: 

Sesja nr XII Rady Miejskiej w Siechnicach w dniu czwartek, 20 lutego 2025 r. - transmisja z obrad Rady | 

Rada Miejska w Siechnicach na platformie eSesja.pl 

 

 

 
Protokół przygotowała: Monika Jamróg, Wioletta Siarkowska 

 

https://siechnice.esesja.pl/transmisja/64855/sesjaanraxiiaradyamiejskiejawasiechnicachawadniuaczwarteka20alutegoa2025ar.htm
https://siechnice.esesja.pl/transmisja/64855/sesjaanraxiiaradyamiejskiejawasiechnicachawadniuaczwarteka20alutegoa2025ar.htm

